
RO.0012.2.4.2020 

Protokół Nr 15/2020 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          

i Transportu w dniu 28 lipca 2020 r. 

 

   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane przez: 

Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym porządkiem 

posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. (punkt 

wspólny z innymi Komisjami Rady Gminy). 

4. Rozpatrzenie wniosku o nadanie honorowego obywatelstwa Gminy Brańsk. (punkt 

wspólny z innymi Komisjami Rady Gminy). 

5. Analiza projektów uchwał pod obrady XIII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie opinii   

w tej sprawie. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, 

ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 

                                                                                                                 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 

Budownictwa  i Transportu wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu – obecni wszyscy: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 

2. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 

4. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 

5. Anna Czesława Żero   Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Grażyna Płonowska   Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 

2. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 

3. Monika Falkowska   Zastępca Wójta 

4. Elżbieta Janina Szymańska  Sekretarz Gminy 

5. Monika Dygas   Skarbnik Gminy 

Członkowie Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg Wniosków i Petycji oraz radni Rady Gminy 

Brańsk nie będący członkami żadnej Komisji 

Ad.1 Przewodniczący Komisji radny Pan Marek Brzozowski otworzył posiedzenie powitał 

przybyłych członków Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu 

oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym 

prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, opinii itp.  

 

Ad. 2 Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do członków 

Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków poddał pod 

głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. Komisja w głosowaniu jawnym 

głosami 5 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek posiedzenia przyjęła                 

jednogłośnie. 



 

Ad.3 Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. (punkt 

ten był realizowany wspólnie z Komisją Rewizyjną): 

   W tym punkcie posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Marek Brzozowski Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu. 

 

   Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy i kształtowania się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

za   I półrocze 2020 roku została przyjęta Zarządzeniem Nr 182/2020 Wójta Gminy Brańsk         

z dnia 20 lipca 2020r. i dostarczona radnym gminy (oryginał Zarządzenia znajduje się w teczce               

pod sygnaturą:RO.0050.33.2020). 

 

   Skarbnik Gminy Pani Monika Agnieszka Dygas w skrócie omówiła sprawozdanie                        

z wykonania budżetu Gminy Brańsk, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informację o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych 

instytucji kultury za I półrocze 2020 r.  

Skarbnik Gminy omówiła plan dochodów i wydatków. Przedstawiła pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie przedłożonej przez Wójta Gminy 

Brańsk informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2020 roku (Uchwała 

Nr II-00320-4/20  z dnia 4 sierpnia 2020 roku). 

   Radny Pan Mariusz Półtorak zwrócił się do Pani Skarbnik z pytaniem czy zaległości                    

w opłatach m.in. za wodę i wywóz nieczystości itd. z roku na rok rosną i czy zwiększyła się 

liczba mieszkańców niewnoszących opłaty, czy nadal są ci sami co zalegają? 

Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi, że w przeważającej części są te same osoby, ze względu 

na COVID-19 upomnienia były wysłane z opóźnieniem, ale w już w drugim półroczu zaległości 

spływają. 

Kolejne pytanie Radnego Pana Mariusza Półtorak dotyczyło umorzeń podatków, z czego one 

wynikają i kto je rozpatruje? 

Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi, że umorzenia są na wnioski mieszkańców, są to 

sporadyczne przypadki, prowadzone jest postępowanie i jeżeli wystąpiły przyczyny 

uzasadniające umorzenie jest stosowane. 

  Wiceprzewodniczący Rady Gminy zapytał czy w tych liczbach umorzeniowych jest 

uwzględniona pomoc de minimis? 

   Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi, że zależy kto składa wniosek ale jest uwzględniana 

tego rodzaju pomoc. 

  Radny Marek Kadłubowski zapytał o koszty zakupu betonu w kwocie ok. 26tys.zł na 

remontowany odcinek drogi z Brańska w Kierunku Kiersnówka, czy to są koszty zakupu 

samego betonu, czy w tym są inne koszty? 

   Pani Monika Falkowska - Zastępca Wójta poinformowała, że beton zakupiono od Firmy 

zewnętrznej UNIMEX z Szepietowa. 

   Pani Elżbieta Janina Szymańska – Sekretarz Gminy poinformowała, że do końca czerwca 

była zaplanowana spłata zobowiązania kredytowego a w związku z tym, że nie wpłynęły               

z Urzędu Marszałkowskiego środki finansowe w kwocie ok ponad 705tys.zł na dofinansowanie 

budowy instalacji „odnawialne źródła energii”, ten dług jest wyższy ponad 3 mln.zł niż 

planowano. Jest potwierdzenie na dzisiaj, że wniosek o płatność został zaakceptowany                    

i przekazany do płatności, także środki finansowe powinny wpłynąć do 12 sierpnia br. 

   Na pytanie Radnego Mariusza Półtoraka o Projekt na budowę paneli fotowoltaicznych, 



Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jest to nowy Projekt i wnioski można składać do 10 sierpnia 

2020r.  

   Komisje nie wniosły więcej pytań do sprawozdania. Po analizie całości materiałów oraz po 

wysłuchaniu wyjaśnień, przy obecności 5 radnych Komisji Rewizyjnej i 5 radnych Komisji 

RGOBiT , głosami Komisji Rewizyjnej:  „za” -5, „przeciwnych”, -0, „wstrzymujących” -0 

oraz głosami Komisji RGOBiT: „za” -5, „przeciwnych”, -0, „wstrzymujących’ -0 pozytywnie 

zaakceptowały wykonanie budżetu Gminy Brańsk za I półrocze 2020r. 

 

Ad.4 Rozpatrzenie wniosku o nadanie honorowego obywatelstwa Gminy Brańsk. (punkt 

wspólny z innymi Komisjami Rady Gminy, tj. Komisją Rewizyjną oraz Komisją Skarg 

Wniosków i Petycji). 

W tym punkcie posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Marek Brzozowski Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu. 

    Inspektor Biura Rady odczytała wniosek Wójta Gminy Brańsk (po wcześniejszej 

inicjatywie Pana Kamila Pietraszko mieszkańca Miasta Brańsk), który wpłynął 22 lipca 2020r. 

do Rady Gminy o nadanie Honorowego Obywatelstwa Gminy Brańsk Panu Stefanowi 

Torczyńskiemu felczerowi, pracującemu ponad 60 lat w ochronie zdrowia na terenie Gminy 

Brańsk. 

Komisje Rady Gminy Brańsk ustaliły, że wniosek  spełnia wymogi formalno-prawne.  

Radna Pani Anna Żero i radny Pan Adam Wiesław Matysiak przytoczyli wiele przykładów       

z działalności Pana Toczyńskiego na rzecz dobra wspólnego, jego służby felczerskiej                        

i obywatelskiej dla społeczności lokalnej, które najpełniej obrazowały uzasadnienie do wniosku       

o nadanie zaszczytnego tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Brańsk”.  

Wobec braku uwag Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie kandydaturę. 

W wyniku głosowania kandydat otrzymał od poszczególnych Komisji Rady następującą liczbę 

głosów: 

 Komisja RGOBiT: „za”- 5 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymujących się” - 0 

głosów; 

 Komisja Rewizyjna: „za”- 5 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymujących się” - 0 

głosów; 

 Komisja Skarg Wniosków i Petycji: „za”- 4 głosy, „przeciw” - 0 głosów 

„wstrzymujących się” - 0 głosów; (nieobecna na posiedzeniu (usprawiedliwiona) radna 

Pani Paula Górska) 

   Komisje wydały wspólna opinię Nr 21/2020 w sprawie zaopiniowania wniosku o nadanie 

honorowego obywatelstwa gminy 

 

Ad. 5 Analiza projektów uchwał pod obrady XIII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie opinii   

w tej sprawie. 

 (Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 183/2020 Wójta Gminy Brańsk 

z dnia 24 lipca 2020r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod obrady XIII sesji Rady 

Gminy Brańsk):  

   W tym punkcie posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Marek Brzozowski Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu. 

 

1) projekt uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy Brańsk 

przedstawiła: 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 
 



Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 5, „przeciw” -0, 

„wstrzymujących się” -0; 

 

2) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na uchwałę Nr XII/98/2020 Rady 

Gminy Brańsk z dnia 5  czerwca 2020 r. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk: 

 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 5, „przeciw” -0, 

„wstrzymujących się” -0; 

 

    Zanim przystąpiono do analizy projektów uchwał dotyczących zmian w składach Komisji 

Rady Gminy, inspektor Biura Rady Gminy poinformowała, że został zawiązany Klub Radnych 

PiS Rady Gminy Brańsk i zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, do składu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji SWiP należy powołać po jednym przedstawicielu Klubu. 

   W związku z zaistniałą sytuacją Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska 

zaproponowała, aby wszyscy radni znaleźli się w składach komisji rady. Zaproponowała 

również, aby Klub zgłosił kandydatury do składów Komisji Rewizyjnej oraz SWiP a pozostali 

radni wejdą do składu komisji RGOBiT. 

 

   Klub radnych PiS do składu Komisji Rewizyjnej zgłosił radnego Pana Tadeusza 

Krasowskiego, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 

 

3) Inspektor Biura Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk z uwzględnieniem zgłoszonej 

kandydatury. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

Komisja RGOBiT w obecności 5 członków;  przy 5 głosach „za” i 0 głosach „przeciw” oraz                    

0 głosach „wstrzymuję się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 

Następnie Klub radnych PiS do składu Komisji Skarg Wniosków i Petycji zgłosił radną Panią 

Honoratę Krasnodębską –Bobel, która wyraziła zgodę na pracę w Komisji SWiP  

 

4) Inspektor Biura Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Brańsk z uwzględnieniem 

zgłoszonej kandydatury. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

Komisja RGOBiT w obecności 5 członków;  przy 5 głosach „za” i 0 głosach „przeciw” oraz                    

0 głosach „wstrzymuję się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

 

5) W dalszej części posiedzenia głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy, która zachęciła 

pozostałych radnych do pracy w Komisji RGOBiT, przeprosiła za sytuację, która miała 

miejsce na początku kadencji, że nie wszyscy radni weszli do składów Komisji Rady 

Gminy. Będąc Przewodniczącą Rady nie chce podziałów w Radzie, tylko wspólnego 

działania, rozwiązywania problemów, zadawania pytań, wyjaśniania spraw na 

komisjach, co znacznie ułatwi współpracę Rady z pracownikami Urzędu Gminy. 

 

   Następnie inspektor Biura Rady Gminy odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę          



w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu,    

w skład której (po wymianie zdań między radnymi) i po wyrażeniu zgody ujęto radnych: Marka 

Kadłubowskiego, Grażynę Płonowską, Franciszka Rułkę i Franciszka Bolestę. 

 

   Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

Komisja RGOBiT w obecności 5 członków;  przy 5 głosach „za” i 0 głosach „przeciw” oraz                    

0 głosach „wstrzymuję się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę   

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu. 

 

6) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Brańsk 

wraz z uzasadnieniem, przestawiła Pani Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy. 

 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

Komisja RGOBiT w obecności 5 członków;  przy 5 głosach „za” i 0 głosach „przeciw” oraz                    

0 głosach „wstrzymuję się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Brańsk 

 

7) projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Brańsk 

na rok szkolny 2020/2021 przedstawiła wraz z uzasadnieniem Kierownik Ref. RO. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy już nie będzie organizowany dowóz ogólny 

dzieci niepełnosprawnych? 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy, że dowóz dzieci niepełnosprawnych będzie nadal 

realizowany, natomiast rodzice mają prawo wyboru czy dziecko dowożą sami, czy dowóz 

zapewnia gmina. 

 

   Na pytanie radnego Pana Mariusza Półtoraka o firmę dowożącą dzieci, Sekretarz Gminy 

odpowiedziała, że nastąpiło otwarcie ofert, ale wyników jeszcze nie ma. 

 

W wyniku zakończenia dyskusji Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 5, „przeciw” -0, 

„wstrzymujących się” -0; 

 

8) projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 

Rady Gminy Brańsk przedstawiła inspektor Biura Rady Gminy: 

 

   Zastępca Wójta Pani Monika Falkowska w imieniu Wójta Gminy zgłosiła wniosek o zmianę 

wysokości miesięcznej diety Przewodniczącej Rady Gminy, proponując stawkę 1.300zł, 

uwzględniając przy tym wielkie zaangażowanie Przewodniczącej w organizowanie pracy Rady 

i udział w uroczystościach gminnych. 

 

   Sekretarz Gminy dopowiedziała, że Przewodnicząca Rady jest na każde wezwanie do urzędu, 

nigdy nie odmówiła, nie opóźnia wysyłania uchwał czy jakichkolwiek pism. Bierze też udział 

we wszystkich uroczystościach gminnych i na zaproszenie innych instytucji. Chociaż sama 

wnioskowała o obniżkę diety przy ustalaniu diet radnym, nie można w tym wypadku się z tym 

zgodzić, gdyż w porównaniu do diety Przewodniczącego Rady Gminy sąsiedniej , który ma 

również 1300zł, na pewno nie ma mniej obowiązków lecz tyle samo. Podwyżka diet nie 

wpłynie na budżet, zostanie ok 50tys. z tego, co zaplanowano na wydatki, wszystko zostało 

przeanalizowane.  

 



   Przewodnicząca Rady zauważyła, że choć do tej pory diety radnych nie były najwyższe            

w porównaniu do gmin sąsiednich, to radni Rady Gminy Brańsk wykazują się największą 

hojnością przekazując diety na cele charytatywne. 

 

   W wyniku zakończenia dyskusji Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie 

wniosek Wójta Gminy o podwyższenie diety Przewodniczącej Rady na kwotę 1300zł 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 5, „przeciw” -0, 

„wstrzymujących się” -0; 

   Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały 

łącznie z poprawką: 

   Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 5, „przeciw” -0, 

„wstrzymujących się” -0; 

 

9) projekt uchwały w zmian w budżecie gminy na 2020 rok, wraz z uzasadnieniem 

przedstawiła Pani Monika Dygas Skarbnik Gminy: 

 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 5, „przeciw” -0, 

„wstrzymujących się” -0; 

 

10) projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na 

lata 2020-2024 wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Monika Dygas Skarbnik 

Gminy.  

   Poinformowała, ze oprócz tych zmian, które były w projekcie budżetu, do WPF przyjęto do 

realizacji w latach 2020 – 2022 zadanie „Nowe miejsca i nowe perspektywy dla OWP w Gminie 

Brańsk” . Łączne nakłady wynoszą 350 378,00 zł. W roku 2020 planuje się zawrzeć umowę na 

dofinansowanie realizacji projektu. Na realizację zadania w roku 2021 planuje się wydatkować 

kwotę 285 231 zł, w tym na zadania majątkowe 40 000,00 zł. W roku 2022 nastąpi zakończenie 

realizacji zadania i wydatkowanie kwoty 65 147,00 zł.  

 

  Sekretarz Gminy wyjaśniła, że ten Projekt jest dla gminy korzystny, gdyż gmina nie wnosi 

wkładu własnego w środkach finansowych, tylko wkład rzeczowy w postaci użyczenia sali. 

 

   Przewodnicząca Rady Gminy zapytała jakie zajęcia będą prowadzone w ramach tego 

Projektu? 

   Sekretarz Gminy wyjaśniła, że wszystko jest w fazie tworzenia, może takie informacje 

przygotować na sesję,  jakie zadania będą realizowane w ramach jakiego Projektu 

 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

    

Po analizie wszystkich projektów uchwał, Komisja wydała pozytywną Opinię Nr 23/2020           

w sprawie projektów uchwał pod obrady XIII Sesji Rady Gminy Brańsk. (Opinia stanowi  

załącznik do oryginału protokołu). 

    

Ad. 6  Zapytania i wolne wnioski: 

 

 Inspektor Biura Rady Gminy poinformowała o planowanym terminie sesji w dniu             

6 sierpnia 2020r., radni zaproponowali godzinę 12:00. 



 Inspektor Biura Rady Gminy przedstawiła pismo Augustowskiego Stowarzyszenia 

Opieki nad Zwierzętami „Kudłacz”, które wpłynęło do Przewodniczącej Rady Gminy 

odnośnie audytu umów, zawartych przez gminę ze Schroniskiem w Radysach na opiekę 

nad bezdomnymi zwierzętami.  

 

   Głos w tej sprawie zabrała Pani Monika Falkowska - Zastępca Wójta, która wyjaśniła, że pod 

względem prawnym umowy ze schroniskiem były zawierane zgodnie z przepisami, natomiast 

podczas (niezapowiedzianej) kontroli w schronisku, pracownicy Urzędu Gminy wraz                     

z Przewodniczącą Rady Gminy nie stwierdzili żadnych nieprawidłowości. Z doniesień 

medialnych można tylko dowiedzieć się, że działalność schroniska została zawieszona przez 

Prokuraturę, która zabezpieczyła też wszystkie dokumenty schroniska. 

   Z urzędu gminy zostało wystosowane pismo do Prokuratury z zapytaniem czy schronisko 

zostało faktyczne zamknięte i gdzie obecnie znajdują się psy odłowione w Gminie Brańsk            

a przebywające w schronisku. Jeżeli schronisko nie będzie mogło wywiązywać się z umowy           

zawartej z gminą, umowa zostanie rozwiązana. Będzie trzeba wyłonić kolejnego wykonawcę 

zadania, gdyż gmina własnego schroniska nie posiada. Prawdopodobnie przy zawarciu umowy 

z innym schroniskiem, koszty utrzymania i odławiania bezdomnych psów znacznie wzrosną.    

W procedurze wyłonienia schroniska w 2020r, zapytanie ofertowe wysłano do 12 podmiotów, 

z których tylko dwa złożyły oferty, w tym schronisko w Radysach miało cenę konkurencyjną, 

w związku z tym nawiązano współpracę. Druga oferta opiewała na kwotę ponad 4tys. za sztukę. 

 

  Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska – Sekretarz Gminy, która wyjaśniła, że są dwa 

warianty rozpatrzenia tego pisma o audyt: 1 sposób) Rada wstrzymuje się od jakichkolwiek 

działań ze względu na sytuację epidemiologiczną i brak dokumentów, w wyniku czego nie ma 

możliwości zajęcia jakiegokolwiek stanowiska i 2 sposób) rada chce przeprowadzić audyt             

i kieruje pismo do Prokuratury o przekazanie dokumentów, gdyż w tej chwili za psy z gminy 

Brański i materiał dowodowy odpowiada Prokurator. Sprawą ze strony Urzędu Gminy zajmuje 

się Adwokat, gmina nie ma żadnych potwierdzeń sytuacji na piśmie, prawdopodobnie opiekę 

nad zwierzętami ze schroniska sprawują miłośnicy zwierząt. 

Komisja ustaliła, że Urząd Gminy, przygotuje stanowisko, które zostanie przedłożone na sesji 

Rady Gminy. 

 Radna Honorata Krasnodębska-Bobel przedstawiła problem, który wystąpił po 

zamknięciu szkoły w Mniu. W szkole pozostało dużo różnego sprzętu, w tym sprzęt 

sportowy zakupiony za ok 40tys.zł oraz sprzęt nagłaśniający zakupiony ze sponsoringu.  

Mieszkańcy chce aby ten sprzęt został w tej miejscowości i wykorzystywany prze to 

społeczeństwo. Odbyło się spotkanie z Panem Wójtem, który powiedział, że 

pierwszeństwo do tego sprzętu będą mieli dyrektorzy sąsiednich szkół. Natomiast jest 

wiadome, że w każdej szkole taki sprzęt jest, więc ten mógłby pozostać dla dzieci 

młodzieży miejscowej. 

 

   Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski, który powiedział, że 

skoro sprzęt, został zakupiony w Ramach projektu, ze środków publicznych to nie może być 

przekazany osobie prywatnej, tylko albo na Straż albo Koło Gospodyń Wiejskich.  

 

   Radna Pani Honorata Krasnodębska-Bobel wyjaśniła, że Projekt już wygasł. 

 

   Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska – Sekretarz Gminy, która poinformowała, że 

na spotkaniu z Wójtem zostało ustalone stanowisko, że w pierwszej kolejności mają 

wypowiedzieć się dyrektorzy szkół, czy w ogóle czegokolwiek potrzebują, i wtedy zostanie 

podjęta decyzja, co ewentualnie może zostać przekazane mieszkańcom. Na dzień dzisiejszy 

stanowisko dyrektorów nie jest znane, może być taka sytuacją, że powiedzą, że tego czy 

tamtego sprzętu nie chcą. Trzeba do końca sierpnia poczekać sytuacja się wyjaśni. 



   Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska, która powiedziała, 

że na leży być dobrej myśli, gdyż wszystkie szkoły na terenie Gminy Brańsk, są dobrze 

wyposażone, wszystkie miały taki sam sprzęt zakupiony, należy uzbroić się w cierpliwość            

a wszystko zostanie rozwiązane po myśli Radnej. 

 

   Radna Honorata Krasnodębska-Bobel przedstawiła kolejny problem we wsi Mień, dotyczący 

ułożenia chodnika. W porozumieniu z Powiatem materiały na chodnik zostały zakupione, 

natomiast Wójt Gminy nie jest w stanie określić, kiedy chodnik zostanie położony. 

 

   Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska, która i w tym 

przypadku zaapelowała do radnej o cierpliwość, wyjaśniła, że radny powinien patrzeć na całą 

gminę, natomiast sołtys na swoją wieś, a Wójt Gminy jest od tego, aby to wszystko strategicznie 

poukładać, gdyż każdy chce, aby coś w jego miejscowości wykonać. Nie da się wykonać 

wszystkiego naraz, należy uzbroić się w cierpliwość i poczekać. Wszyscy wiemy, że chodnik 

w Mniu ma w tej kadencji powstać i na pewno zostanie ułożony. 

    

   Głos zabrała Pani Monika Falkowska – Zastępca Wójta, która wyjaśniła, że w trakcie jest 

zadanie ułożenie parkingu w Glinniku i wykonanie zjazdów przy drodze Kiersnówek- 

Majorowizna, na które materiały były wcześniej zakupione jeszcze przed zadaniem w Mniu. 

Dodatkowo doszły jeszcze zadania w szkołach np. remont amfiteatru i dachu Szkole                       

w Domanowie. Natomiast skoro Pan Wójt obiecał ułożenie chodnika w Mniu, to na pewno 

ułoży. 

 

   Inspektor Biura Rady Gminy poinformowała o apelu Związku Gmin Wiejskich RP 

skierowanym do gmin o pomoc poszkodowanym gminom w tegorocznych ulewach na 

podkarpaciu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski poprosił o przedstawienie tego 

apelu na najbliższej sesji. 

 

Ad. 7 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 1158 

zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/ Alina Adamczyk 

                                                                                               Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                            /-/ Marek Brzozowski 

 

 

        

 

 

 

 


